



Styrelseprotokoll PLUM

Datum: 2023-03-01

Mötesform: Styrelsemöte

Plats: Föreningsrummet N.BET

Sekreterare: Olivia Holmberg

Närvarande: Evelina Eriksson, David Jansson, Linda Hedin, Lovisa Berlin, Emelia Öhman, Isabelle Holmgren, Amelia Forsgren

Martina Dahlberg ansluter senare till mötet

Förkortningarna som finns angivna under punkterna innebär följande; (I) för information, (D) för diskussion, (R) för reflektion och (B) för beslut.

1 § Mötet öppnas

- 09.06

2 § Val av justerare

- Amelia

3 § Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns

4 § Ordförande:

- **Gruppkontrakt (I)**
 - Evelina informerar att de nya styrelsemedlemmarna har de fått komma med synpunkter på gruppkontraktet.
- **Genomgång stadgar nästa möte (B)**
 - För att ge de nya styrelsemedlemmarna tid att läsa igenom stadgarna så ska vi gå igenom dessa tillsammans vid nästa möte den 22/3 istället.

- **Messenger grupper (D)**
 - I dagsläget finns det tre stycken grupper som alla varit tänkta för olika ändamål, diskussion om vilken som ska användas i första hand.
 - Finns en grupp där valberedningen är med, syftet med denna är att information som är relevant för dem ska tas i denna chatt.
- **Studiebesök (R)**
 - Evelina vill kolla av hur intresset för ett eventuellt studiebesök såg ut när Martina gjorde en intressekoll på våra sociala medier, då hon inte är på plats får vi se över detta vid ett senare tillfälle.
- **Mottagning med kåren (I)**
 - Evelina har haft möte med kåren som gärna vill vara med på vår mottagning med syfte att synas och sprida sitt budskap.
 - Fått förslag på eventuell poängjakt vid mottagning där tanken är att studenterna ska få en rundvandring samtidigt som de får lära känna varandra.
 - En utbildning om att värva nya styrelsemedlemmar inför nästa år kommer att äga rum. Tre av de befintliga styrelsemedlemmarna kommer att delta i denna.
- **Punkter att ta med till kåren (I)**
 - Evelina ska ha möte med ordförande i kåren idag och undrar därför om vi har några frågor eller funderingar som hon ska lyfta.
- **Allergener (B)**
 - Ett dokument med allergier och specialkost ska upprättas, Amelia tar på sig att fixa detta.

5 § Vice Ordförande:

- **Husråd (I)**
 - Emelia deltog vid husrådsmötet förra veckan som handlade om arbetsmiljön i N.BET.
 - Det pratades främst om hur man använder husen och det har visat sig att 75% av rummen står tomma under dagarna.
 - Utbildningspoliserna har skrämt studenterna vid flera tillfällen, det ska därför ses över om det går att hitta en lösning där övriga studenter kan se när poliserna har övning i N.BET.
 - Det ska påbörjas ett projekt i N.BET med syfte att förbättra arbetsmiljön.
 - Mazemap är uppdaterat och man kan nu boka rum direkt via appen.
- **Uniaden (I)**
 - Emelia har haft möte med Uniadens ägarstämma.
 - De hade fått bra respons från företagen men det uppmärksammades dock att uppslutningen var dålig på lunchföreläsningarna.

- Uniaden har nu öppnat upp för ansökan till nya projektledare för den som är intresserad.
- Luleå vill flytta fram sin mäsas och det har därför föreslagits att byta vecka även för Uniaden så att de inte ska sammanfalla med varandra.
- PLUM godkänner att Uniaden flyttas fram till vecka 5 istället. (B)

Martina ansluter till mötet

- **Insparken, ansökan faddrar & generaler (D)**

- En utbildning där alla faddrar och generaler ska vara på plats kommer att äga rum den 28:e mars.
- Emelia kallar till intervjuer med de som ansökt eller blivit nominerade till generaler när ansökan stängt, Evelina kommer också att delta vid dessa.
- Generalerna skall vara tillsatta tills nästa möte den 22/3 och kommer då presenteras för styrelsen. (B)

6 § Ekonomiansvarig:

- **Återbetalning av event (D)**

- Isabelle lyfter att vi behöver formulera en policy gällande återbetalning av event.
- Förslag på att skapa ett dokument som ska innehålla detta samt även PLUMs övriga policys som exempelvis rör diskriminering, alkohol och GDPR. Detta dokument ska godkännas av samtliga medlemmar vid alla event som PLUM anordnar.
- Förslag på att även ha en ruta där man behöver godkänna att man är PLUM medlem vid anmälan till event.
- Beslut om att Amelia ska författa detta dokument. (B)

7 § Sport- & hälsoansvarig:

- **Utvärdering av volleybollträning (I)**

- Lovisa utvärderar volleybollträningen som ägde rum på Ålidhemsskolan den 22/2, detta ska även dokumenteras i det gemensamma excelarket.

- **Utvärdering av beachvolleyturnering (I)**

- Lovisa utvärderar beachvolley turneringen som anordnades av Rouge och BIT den 25/2 på IKSU, även detta ska dokumenteras i det gemensamma excelarket.

- **Info om UWC - futsaltturnering (I)**

- Lovisa har fått svar från UWC att turneringen tyvärr är full vilket innebär att vi i PLUM inte kommer att ställa upp med något lag.
- Viktigt inför framtiden att vara noggrann med att publicera en intresseanmälan i god tid och att snabbt anmäla sitt intresse för att undvika att hamna i samma situation.

- **Utedag - 18/3 (I) (D)**
 - Lovisa kommer att ha ett möte med sitt utskott under nästa vecka där de ska planera utedagen som kommer att äga rum den 18/3.
 - Diskussion och beslut om att detta event ska vara öppet för medlemmarna att ta med sina familjer eller vänner. Dock står PLUM endast för fika till sina egna medlemmar. (B)
- **Snow Games - Yukigassen - 2/4 (I)**
 - PLUM kommer att anmäla ett lag till årets "Yukigassen", upplägget brukar vara en blandning av "Catch the flag" och snöbollskrig.
 - De som inte deltar är välkomna ändå för att kolla på eller bara hänga utomhus.
- **Tröjor till utskottet (D)**
 - Förslag på att beställa tröjor till sport-och hälsas utskott, detta både för att marknadsföra PLUM samt så våra medlemmar ska se vilka som är ansvariga för eventet.
 - Lovisa och Martina ska kolla på detta tillsammans. (B)
- **Hälsofrämjande 27/3 - 31/3 (I)**
 - Lovisa uppmärksammar att Umeå Universitet kommer att ha en hälsofrämjande vecka för psykisk hälsa.
 - Martina ska uppmärksamma detta på våra sociala medier så att det når våra medlemmar. (B)

8 § Pr- & marknadsföringsansvarig:

- **Merch (D)**
 - Förslag på att merch ska finnas att beställa för medlemmarna, diskussion om hur denna ska se ut och hur beställning etc. kommer att gå till om det blir aktuellt.
 - Martina ska göra en intressekoll bland medlemmarna. (B)
- **Generaler tröjor - spons (I)**
 - Föregående år fick alla faddrar och generaler tröjor från Rouge.
 - Amelia ska kolla upp om vi kommer ha möjlighet att köra på ett liknande upplägg i år.
- **Alla västar har kommit! (I)**
 - Västarerna har kommit och ska nu in på tryckfirman.
 - Det är fortfarande en samarbetspartner som inte har svarat, Evelina påminner dom ännu en gång och om svar ej inkommit tills fredag kommer de tre andra samarbetspartners loggorna att tryckas.

9 § Utbildning- & näringslivsansvarig:

- **Presentation av utskott och suppleant (I)**
 - Theodor Appelblad kommer att sitta i utskottet och även vara suppleant.
- **Föreläsning psykisk ohälsa (I)**
 - Linda har bokat hörsal E i HUM till föreläsningen om psykisk ohälsa.
 - Kommer inte att vara Feelgood som håller i den då priset förslaget var för högt, Linda har vänt sig till studenthälsan för att se om de kan tänka sig att föreläsa istället.
- **Förslag på awareness dagar/månader (I)**
 - Linda har skapat ett dokument med förslag på vilka dagar vi bör uppmärksamma i våra sociala medier.
 - Linda och Martina kommer att hålla koll på detta tillsammans framöver. (B)

10 § Eventansvarig:

- **Styrelsesittning 10/3 (I)**
 - Den 10/3 kommer en styrelsesittning tillsammans med de andra kårhusen att äga rum.
 - Amelia stämmer av vilka som kommer ha möjlighet att delta.
- **UWC - EPP (I)**
 - Det har lagts fram ett förslag på att ha fler gemensamma event med alla kårhus på Rouge då det ofta är dålig upplutning på exempelvis EPPs för flertalet program.
 - UWC kommer att vara ett sådant event där alla som har varit på turneringen under dagen är välkomna till Rouge på kvällen.
 - Rouge och Redbull kommer att ha ett samarbete där de erbjuder en utekväll på Bräntis med eftersläpp på Rouge där alla som vill får delta.
- **Avslutningsittning för treorna (D)**
 - Förslag på att anordna en avslutningssittning för treorna, det verkar dock redan en finnas en sådan som tvåorna arrangerar.

11 § BetSek-representant:

- **Ansökan om bidrag från BETSEK (I)**
 - En av föreningarna som går under BETSEK har inte deltagit på länge och är därför inte berättigade något bidrag, vi har därför möjlighet att ansöka om detta.
 - Beslut om att David ska skriva ihop en motivation till detta och ansöka om ett mindre belopp. (B)
- **Vinbrännboll & Påskfirande (D)**
 - BETSEK har gett ett förslag på att anordna ett gemensamt påskfirande och även vinbrännboll.
 - David ska kolla upp mer info om detta och återkomma innan beslut fattas.

12 § Övrigt:

- **Förrådet (I)**
 - Påminner nya styrelsemedlemmarna om att alla har ett gemensamt ansvar att uppdatera inventeringslistan om man tar något därifrån exempelvis.
 - Förslag på att köpa in lådor för att underlätta organiseringen.
- **Månadsbrev (I)**
 - Tanken är att månadsbrevet ska gå ut den 1:a varje månad till medlemmarna.
 - Det kommer att finnas med en QR-kod där medlemmarna kan lämna sina synpunkter på ett smidigt sätt, både gällande månadsbrevet men även verksamheten generellt.
- **Rouge avtal- rabatterade priser på rouge (D)**
 - Diskussion om hur PLUMs avtal med Rouge faktiskt ser ut då priserna har varierat väldigt mycket för både inträde och dryck på senaste.
 - Amelia ska prata med föregående eventansvarig Ellen och gå igenom detta med Rouge.
- **inspark tröjor (D)**
 - Under insparken var det lite oklart med vilka event som skulle kosta pengar och inte, t-shirt festen var ett sådant.
 - Amelia ska kolla med rouge om de eventuellt kan sponsra med t-shirts under just detta evenemang.

13 § Nästa möte

- 22 mars, klockan 10-12

14 § Mötet avslutas

- 12.00

Justerad av: Amelia Forsgren 6/3-2023